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Springer-Verlag began publishing books in higher mathematics in 1920, when the
series "Grundlehren der mathematischen" "Wissenschaften," initially conceived as a
series of advanced textbooks, was founded by Richard Courant. A few years later, a
new series "Ergebnisse der Mathematik und Ihrer" "Grenzgebiete," survey reports of
recent mathematical research, was added.Of over 400 books published in these series,
many have become recognized classics and remain standard references for their
subject. Springer is reissueing a selected few of these highly successful books in a new,
inexpensive softcover edition to make them easily accessible to younger generations
of students and researchers.
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读懂博特的关键：同伦是连续变化（与梯度算子形变算子），上同调两种甚至是多种定
义：同伦不变下的线性变换或者是商模。德拉姆上同调群（定义是微分流形但是本质是
拓扑不变量等价于奇异上同调而这个定义方式可以看做层定义类比整体定义但是本质是
局部决定的）的元素是闭微分形式等价类（局部闭都是正合），而闭微分形式等价类可
以被调和形式表示。同调代数是连续的离散类比，同调是代数的群结构，而同调元素是
连续的。
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